Pottery Studio in NYC, New York

One-time classes Kids classes Birthday

Corporate

Bachelorette party School fieldtrips

Dates Gift cards FAQs Contact

# **HOME**

Pottery Studio in New York

Pottery Studio 1 in NYC specializes in pottery and ceramics lessons and offers private events for children and adults. At our craft workshop you will test your abilities, create unique pieces, take a break from work and have fun with family and friends at pottery studio nyc.

#### Call us:

Want to try pottery or ceramics classes but you have not tried before?

No problem! 90% of our customers come to us without any experience.

- No long-term commitement
- No enrollment free
- No membership necessary to come to class

**BOOK A ONE-TIME CLASS** 

One-time classes

Give yourself a try in making pottery in one class and make your own piece of art

Easy time slot booking

Morning: 10 am; 12 pm;

Day: 2 pm; 4 pm; Evening: 6 pm; 8 pm

Private parties

If you have a company of more than 5 people, we will offer you private lessons in pottery classes in NYC near me

Everyday pottery & ceramics classes in NYC for all ages

纽约的陶艺工作室, 纽约

一次性课程

孩子课程

生日

公司的

单身派对

学校游览

情侣约会

礼券

常见问题

联系方式

# 首页

纽约的陶艺工作室

纽约的一号陶艺工作室专门提供陶艺课程,并为儿童和成人提供私人活动。 在我们的工艺工作室,您将测试您的能力,创造独特的作品,在工作之余休息一下,并在纽约陶艺工作室与家人和朋友一起玩乐。

## 致电我们:

想尝试陶艺或陶瓷课程,但您之前没有尝试讨?

没问题! 我们 90% 的客户在没有任何经验 的情况下来到我们。

- 无长期承诺
- 没有入会费
- 无需加入会员即可上课

# 预订一次性课程

### 一次性课程

在一课上尝试制作陶器并制作自己的艺术 品。

轻松预订时段。

上午:上午10点;中午12点; 白天:下午2点;下午4点; 晚上:下午6点;晚上八点。

# 私人派对

如果您一伙人数超过 5 人, 我们将在纽约提供您私人陶艺课程。

纽约所有年龄段的日常陶艺课程。

One-time Pottery class \$90/person

Program 2 hours

Pottery and hand-building classes with an experienced instructor .

You will make a decorative white clay product and will be able to take it home with you after class (after firing)

#### We provide

A potter's wheel, clay, tools + firing.

- No commitement needed
- No enroll fee!

Just one-time class to try youself in pottery

One-time potery + painting class \$120/person

Program 2 hours

A lesson in pottery, hand-building and painting with an experienced instructor.

You will make usable dishes for the house based on your own designs.

#### We provide

Potter's wheel, clay, tools, colour engobes, glazing + 2 firings.

- No commitment
- No enroll fee!

Just one-time class to try yourself in pottery

Private lesson for couples \$200 /couple

#### **Program**

2 hours Private class, without other guests.

A lesson in pottery and hand-building with an experienced instructor.

# We provide

A potter's wheel, clay, tools + firing.

- No commitement needed
- No enroll fee!

一次性 陶艺课 \$90/人

程序 两个小时

由经验丰富的讲师授课的陶艺和手工制作课 程。

您将制作一个装饰性的白粘土产品, 并可以 在课后(烧制后)带回家。

我们提供

陶轮、粘土、工具+烧制。

- -无需承诺
- -没有入会费!

只是一次尝试陶艺的课程

一次性陶艺和绘画课程 \$120/人

程序

两个小时

由经验丰富的讲师授课的陶艺, 手工制作和 绘画课程。

您将根据自己的设计为房子制作可用的器 皿。

我们提供

陶轮、粘土、工具,彩色底釉、上釉+两个烧制。

- -无需承诺
- -没有入会费

只是一次尝试陶艺的课程

情侣私人课程 \$200 /一对

程序

两个小时的私人课程。没有其他客人。

由经验丰富的讲师教授陶艺和手工制作课 程。

我们提供

陶轮、粘土、工具+烧制。

- -无需承诺
- -没有入会费!

Just one-time class to try yourself in pottery scription

Sign up online:

Fill out the form and indicate which day you would like to come. We will contact you and offer a convenient available place for you.

Welcome to the Pottery studio in New York!

Type of pottery class: \*

Pottery class (90\$/person)
Phone number \*
Your name
Date, when you want to come
Time slots

Pottery + painting class (120\$/person)
Pottery lesson for couples (200\$/2 persons)
Lesson for couples + painting (300\$/2 person)
Private group event (100\$/person, min 500\$)

Send

Group and individual classes in downtown NYC for kids from 3 years old, teenagers and adults every day. From 1 to 20 people. Messy fun for all the family in pottery studio in New York.

With the help of our instructors, you will design the shape, size, and decoration of the products yourself. You will take home a finished piece regardless of your initial skill level.

Depending on the complexity of your designs you will make 1-3 clay products in the 2-hour lesson (a mug, a bowl, a vase, a candlestick etc).

Gift certificates in pottery studio NYC Give the gift of creativity! A perfect gift for any occasion, suitable for people of all ages and abilities!

Valid for 1 year

Purchase either online or at the studio

Prices start from \$90

Buy online in Pottery Studio NYC

只是一次尝试陶艺的课程

注册网上:

填写表格并注明您想在哪一天来。我们将与 您联系并找个合适的时间。

欢迎来到纽约的陶艺工作室!

陶艺课程的类别:

陶艺课(90\$/人) 电话号码 \* 您的名字 您想来的日子 时段

陶艺和绘画课程(120\$/人) 情侣陶艺课(200\$/两个人) 情侣课程+绘画(300\$/两个人) 私人团体活动(100\$/人,最少500\$)

发送

每天在纽约中心为 3 岁的孩子、青少年和成人提供团体和私人课程。1 到 20 人。在纽约的陶艺工作室为所有家庭带来乐趣。

在我们导师的帮助下, 您将自己设计产品的 形状、尺寸和装饰。无论您的初始技能水平 如何, 您都将把完成的作品带回家。

根据您设计的复杂程度, 您将在 两个小时的课程中制作 1-3 个粘土产品(杯子、碗、花瓶、烛台等)。

纽约陶艺工作室的礼券.

给予创造力的礼物!适合任何场合的完美礼物,适合所有年龄段和能力的人!

有效期1年

在线或在工作室购买

价格从 \$90 起

在纽约陶艺工作室在线购买

纽约陶艺工作室的活动

Events at the Pottery Studio in NYC

Birthdays Kids parties Corporate events

**Dates** 

School fieldtrips

Sign up for a pottery studio online

**Email** 

Your name \*

Phone \*

When you would like to come?

Time slot

Contact us

phone:

e-mail:

Hours

Monday–Friday 11am – 9pm Saturday–Sunday 10am – 9pm

Location

Visit us

257 Water St, Financial district,

New York, 10038

- MTA: Fulton st, Brooklyn Bridge
- Easy parking area around

### **One-time classes**

Ceramic & Pottery classes in NYC, New York Learn every step of ceramics: from a piece of clay to firing. Create clay dishes of your own design in just 1 class. Enjoy an interesting, creative and relaxing two-hour class in pottery, hand-building and painting in downtown New York, NY.

Call us:

Want to try pottery or ceramics classes but you have not tried before?

No problem! 90% of our customers come to us without any experience.

- No long-term committement needed
- No enrollment free
- No membership necessary to come to class

BOOK A ONE-TIME CLASS

生日

儿童派对

公司活动

日期

学校实地考察

在线注册陶艺工作室

电子邮件

您的名字

电话号码

您想什么时候来?

时段

联系我们

电话号码

电子邮件

时段

周一至周五上午 11 点至晚上 9 点

周六至周日上午 10 点至晚上 9 点

地点

探望我们

水街 257 号, 金融区,

纽约, 10038

MTA: 富尔顿街, 布鲁克林大桥

周边有停车场

# 一次性课程

纽约陶艺课程, 纽约

了解陶瓷的每一步:从一块粘土到烧制。只需1课,就可以制作出您自己设计的粘土盘子。在纽约中心享受陶艺、手工制作和绘画的有趣、创意和放松的两小时课程。

致电我们:

想尝试陶艺课程, 但您之前没有尝试过?

没问题! 我们 90% 的客户在没有任何经验的情况下来找我们。

- 无需长期承诺
- ●没有入会费
- ●无需加入会员即可上课

预订一次性课程

One-time classes

Try yourself as a potter in one lesson and make your own craft

Easy time slot booking Morning: 10 am; 12 pm; Day: 14:00; 16:00; Evening: 6 pm; 8 pm

#### Private parties

If you have a company of more than 5 people, we will offer you private lessons in pottery classes in NYC near me

Pottery classes in NYC!

Daily pottery classes in NYC near me for children, teenagers and adults.

One-time Pottery class \$90/person

Program 2 hours

Pottery and hand-building classes with an experienced instructor.

You will make a decorative white clay product to take home.

### We provide

A potter's wheel, clay, tools + 1 firing.

- No commitment needed
- No enrollment fee!

Just one-time class to try yourself in pottery

One-time pottery + painting class \$120/person

Program 2 hours

A lesson in pottery, hand-building and painting with an instructor.

You will make usable dishes for the house based on your own designs.

### We provide

A potter's wheel, clay, tools, coloured engobes, transparent glaze + 2 firings.

#### 一次性课程

在一课上尝试制作陶器并制作自己的艺术品

轻松预订时段

上午:上午10点;中午12点; 白天:下午2点;下午4点; 晚上:下午6点;晚上八点

#### 私人派对

如果您一伙人数超过 5 人, 我们将在我附近的纽约为您提供私人陶艺课程。

# 纽约陶艺课程!

纽约为儿童、青少年和成人开设的每日陶艺课程。

一次性 陶艺课 \$90/人

# 程序

两个小时

由经验丰富的讲师授课的陶艺和手工制作课 程。

您将制作一个装饰性的白粘土产品, 并可以 在课后(烧制后)带回家。

### 我们提供

陶轮、粘土、工具+烧制。

- -无需承诺
- -没有入会费

只是一次尝试陶艺的课程

一次性陶艺和绘画课程 \$120/人

# 程序

两个小时

与讲师一起上陶艺、手工制作和绘画课程。

您将根据自己的设计为房子制作可用的器 皿。

# 我们提供

陶轮、粘土、工具,彩色底釉、透明的上釉 + 两个烧制。

-无需承诺

- No commitement needed
- No enrollment fee!

Just one-time class to try youself in pottery

One-time ceramic class \$90/person

Program 2 hours

Create a unique sculpture from clay using hand-building techniques.

We provide

A workspace, clay, tools + 1 firing.

- No commitement needed
- No enrollment fee!

Just one-time class to try youself in pottery

One-time ceramic + painting class \$120/person

Program 2 hours

A lesson on creating dishes using hand-building instead of a potter's wheel. A very challenging but relaxing activity.

### We provide

A workspace, clay, tools, coloured engobes, transparent glaze + 2 firings.

- No commitement needed
- No enrollment fee!

Just one-time class to try youself in pottery

#### Sign up online:

Fill out the form and indicate which day you would like to come. We will contact you and offer a convenient available place for you.

Type of class \*

Pottery/Ceramic class (90\$/person)
Pottery / Ceramic class + painting
(120\$/person)
Private group event (100\$/person, min 500\$)

Name \*

Phone \*

Date when you want to come

-没有入会费

只是一次尝试陶艺的课程

一次性 陶艺课

\$90/人

程序 两个小时

使用手工制作技术用粘土制作独特的雕塑。

我们提供

工作区、粘土、工具+烧制。

-无需承诺

-没有入会费!

只是一次尝试陶艺的课程

一次性陶艺和绘画课程 \$120/人

程序

两个小时

使用手工而不是陶轮制作器皿 的课程。是非常具有挑战性但令人放松的活动。

我们提供

工作区、粘土、工具、彩色釉料、透明釉 + 两个烧制。

-无需承诺

-没有入会费!

只是一次尝试陶艺的课程

注册网上

填写表格并注明您想在哪一天来。我们将与 您联系并找个合适的时间。

课程类型

陶艺/陶瓷课程(90\$/人) 陶艺/陶瓷课程+绘画(120\$/人)

私人团体活动(100\$/人, 最少 500\$)

名字 电话号码 您想来的日期 时段 Time slots SEND

Individual and group pottery lessons in NYC near me for all ages. For children from 3 years old, teenagers and adults. We work from 11 a.m. to 9 p.m. every day.

Our classes are taught by experienced teachers who will inspire you, engross you in the process and teach you new things. Fun, creativity, new skills and relaxation await you.

Make usable tableware or clay sculptures in just 1 lesson. Create a mug, bowl, candle holder, vase or plate of your own design. Finished products can be picked up at the studio after firing.

Pottery classes in NYC! Examples of what you can make in a 2-hour class:

pottery lessons for adults pottery lessons for kids family painting and clay classes pottery classes for two

Sign up for pottery classes in NYC near me: Your name \*
Phone \*

### **Kids classes**

Kids pottery classes in New York, NYC
Our children's classes in pottery, hand-building and painting are an opportunity to learn new things, develop creative abilities and relax!
Classes are taught by experienced teachers who inspire students and engage them in the process. Each child will produce their own pieces- they will pick the type of pottery and design the shape, color and decoration. Their finished works can be taken home and and used for the purpose intended.

### Call us:

Email

DATES AND TIMES OF CLASSES: every day from 10 a.m. to 8 p.m. at 2-hour intervals. Kids pottery classes in New York are held both in groups and individually. Booking in advance required:

Welcome to kids' pottery classes in NYC!

发送

每天在纽约中心为 3 岁的孩子、青少年和成人提供团体和私人课程。我们每天从上午 11 点到晚上 9 点工作。

我们的课程由经验丰富的老师授课,他们会激发您的灵感,让您全神贯注,并教给您新事物。乐趣、创造力、新技能和放松等着您。

只需1节课即可制作可用的餐具或泥塑。制作您自己设计的杯子、碗、烛台、花瓶或盘子。烧成后可到工作室领取成品。

纽约陶艺课程!

您在 两个小时的课程中可以制作的示例:

成人陶艺课程 孩子们的陶艺课 家庭绘画和粘土课程 一对陶艺课

在我附近的纽约报名参加陶艺课程: 您的名字 电话号码

孩子课程

电子邮件

纽约孩子陶艺课程, 纽约

我们的儿童陶艺、手工制作和绘画课程是学习新事物、发展创造力和放松身心的机会!课程由经验丰富的教师授课,他们会激发学生的灵感并让他们参与其中。每个孩子都会制作自己的作品——他们会选择陶器的类型并设计形状、颜色和装饰。他们完成的作品可以带回家并用于预期目的。

致电我们:

上课日期和时间:每天上午 10 点到晚上 8 点每隔 两个 小时。 纽约的儿童陶艺课程分为小组和个人两种形式。

需要提前预订:

欢迎来到纽约的儿童陶艺课!

"妈妈和我"手工制作课程

"Mommy and me" classes on hand-building (ages 3 – 5)

Kids pottery classes in NYC can help develop motor skills, imagination, and creative thinking. You can help your child or watch and take pictures.

\$90 in total

Kids Ceramics & Pottery classes (ages 6-10) Perfect for those looking for fun things to do in NYC, our pottery classes are a great way to kick back, relax and have fun with clay! Welcome to kids' pottery classes in NYC!

Class + 1 firing: \$90 / person

Class including Painting, Glazing + 2 firings: \$120 / person

Ceramics & Pottery classes for teenagers During our fun New York pottery workshops, teenagers will have the opportunity to have fun and experiment, all while making a beautiful ceramic keepsake. Welcome to kids pottery classes NYC!

Class + 1 firing: \$90

Class including Painting, Glazing + 2 firings: \$120

Private family classes

Have fun with family and friends without strangers. Available for groups up to 20 people. Welcome to pottery classes for kids! (Mimimum 500\$/group)

\$100 per person

Examples of our guests' pieces in NYC Sign up online:

Fill out the form and indicate which day you would like to come. We will contact you and offer a convenient available place for you.

Type of class: \*

Kids (3-5 years) "Mommy and me" 90\$
Kids 6-10 ages (90\$/person)
Tenagers and adults classes (90\$/person)
Prive family class (100\$/person, min 500\$)
Phone \*

(3-5岁)

纽约的儿童陶艺课程可以帮助培养运动技能、想象力和创造性思维。 您可以帮助您的孩子或观看和拍照。

总计 \$90

儿童陶艺课程(6-10岁)

非常适合那些在纽约寻找有趣活动的人, 我们的陶艺课程是放松身心并享受粘土乐趣的 绝佳方式! 欢迎来到纽约的儿童陶艺课!

课程+烧制:\$90/人

一棵包括绘画, 上釉 + 两个烧制 \$120/人

青少年陶艺课程

在我们有趣的纽约陶艺工作坊,青少年将有机会获得乐趣和进行实验,同时制作精美的陶瓷纪念品。欢迎来到纽约青少年的陶艺课!

课程+1烧制:\$90

课程包括绘画, 上釉 + 两个烧制:\$120

私人家庭课程

在没有陌生人的情况下与家人和朋友一起玩得开心。适用于最多 20 人的团体。欢迎来到陶艺课!(最低 500 \$/组)

\$100/人

我们客人在纽约的作品示例 注册网上

填写表格并注明您想在哪一天来。我们将与 您联系并找个合适的时间。

课程类型:

孩子(3-5岁)"妈妈和我"90\$孩子(6-10岁)90\$/人 青少年和成人课(90\$/人) 私人家庭课(100\$/人,最少500\$) 电话号码 您的名字 您想来到的日子 Your name \*

Date when you want to come

Time slots

Any questions?

Fill out the form below and we will get back to you.

Your name \*
Phone \*
Email
Your message

## **Birthday**

Birthday parties in NYC for kids, teenagers and adults

Treat yourself, friends and family this year with something new, creative and fun. Book a birthday party at Pottery Studio 1 in NYC, New York. We have a full program with a professional host and activities for everyone.

Call us to ORDER A BIRTHDAY PARTY!

Birthday party in NYC

Private birthday parties at Pottery Studio 1 for children, teenagers, and adults. Invite 3 to 20 guests and take a memento home regardless of prior experience.

Each guest will take home a memorable keepsake: a cup, pot, or bowl of their own design. Guests will throw their pieces on a potter's wheel and paint them themselves.

You can bring food, drinks and a birthday cake and set them up in the workshop. We have no extra charges. Welcome to birthday parties at Pottery Studio 1!

Welcome to birthday parties at Pottery Studio

Price: \$100 per guest Groups from 5-30 guests

AGE: 4 and over

TIME: 2 hours

Program

Arrival of guests and introduction.

时段

有问题吗?

填写下面的表格, 我们会尽快联系您。

您的名字 电话号码 电子邮件 您的信息

生日

纽约为儿童、青少年和成人举办的生日派对

今年用新的、有创意的和有趣的东西犒劳自己、朋友和家人。在纽约的一号陶艺工作室 预订生日派对。 我们有一个完整的项目,有 专业的主持人和适合每个人的活动。

致电我们预订生日派对!

纽约的生日派对

一号陶艺工作室为儿童、青少年和成人举办私人生日派对。邀请 3-20 位客人, 无论他们之前的经验, 都可以带一个纪念品回家。

每位客人都会带回一件值得纪念品:他们自己设计的杯子、壶或碗。客人们会用陶轮和把他们的作品上色。

您可以带上食物、饮料和生日蛋糕,放在陶 艺工作室。我们没有额外费用。欢迎来到一 号陶艺工作室的生日派对!

欢迎来到 一号陶艺工作室的生日派对!

价格: \$100/人 5-30 人的团体

年龄:4岁及以上

时间:两个小时

程序

● 客人的到来和介绍。

- Guests choose the objects they will make, anything new or using a sample
- A class in pottery, hand-building and painting.
- Free time to celebrate.

Additional options

Do you want a longer birthday party?

Each extra hour: \$200

Special features

Want to try pottery or ceramics classes but you have not tried before?

No problem! 90% of our customers come to us without any experience.

**BOOK YOUR PARTY TODAY!** 

Birthday party in NYC for kids and adults THE PRICE INCLUDES:

- 1. Renting the studio for 2 hours.
- 2. Free party invitations that can be downloaded online.
- 3. A professional host who will lead the creative process.
- 4. A two-hour lesson in pottery, hand-building and painting.
- 5. Protective aprons, clay, paints, pottery wheels and all necessary tools.
- 6. Glazing and firing of finished pieces.
- 7. A piece for each guest. The products will be safe for food and drinks!
- 8. Refreshments: tea, coffee, water.
- 9. Paper tableware, napkins, plastic cutlery, a corkscrew and tablecloth.
- 10. A sound system with a USB connector.
- 11. The ability to bring your own food and drinks with you.

- 客人选择他们将制作的物品,任何新的或使用样品
- 陶艺、手工制作和绘画课程。
- 空闲时间来庆祝。

另外的选项 你想一个更长的生日派对吗?

每增加一小时:\$200

特殊功能

想尝试陶艺课程, 但您之前没有尝试过?

没问题! 我们 90% 的客户在没有任何经验的情况下来到我们。

立即预订您的派对!

在纽约为儿童和成人举办的生日派对 价格包括:

- 1. 租工作室两个小时。
- 2. 可在线下载的免费聚会请柬。
- 3. 专业主持人主持创作过程。
- 4. 两小时的陶艺、手工制作和绘画课 程。
- 5. 防护围裙、粘土、颜料、陶轮和所有 必要的工具。
- 6. 成品的上釉、烧制。
- 7. 每位客人都会收到一件产品。这些 产品对食品和饮料都是安全的!
- 8. 款待:茶、咖啡、水。
- 9. 纸餐具、餐巾纸、塑料餐具、开瓶器和桌布。
- 10. 有 USB 连接器的音响系统。
- 11. 自带食物和饮料的能力。

12. Free time for celebration: refreshments, contests and dancing.

Look at what you and your guests can make at your birthday party in NYC!

Book a birthday party in NYC for you will remember right now!
Your name \*
Phone \*
Email
Date of celebration
Number of guests \*
Time slots

#### Corporate

Corporate events & Team building in NYC
Do you want to bring your team together,
promote teamwork and create long-term
working relationships? Book your team building
in NYC at Pottery Studio 1. Your group will
communicate, have fun and create their own
ceramic products that they can use for years to
come. Welcome to one of the most
entertaining corporate events in NYC

Call and BOOK YOUR EVENT NOW!

Pottery team building

Want to try pottery or ceramics classes but you have not tried before?

No problem! 90% of our customers come to us

without any experience.

Three-hour corporate events for 5 - 30 guests with a creative program, professional host and time to mingle. Everyone will finish the event with new memories, skills and clay masterpieces!

Creativity will charm anyone: your team will come together, relax and have fun. Suitable for all ages and professions.

Your employees will potter, sculpt and paint together with an enthusiastic instructor in team building in NYC. Each guest will create 1-2 ceramic pieces based on their own designs (cup, bowl, candlestick, vase, planter etc.).

12. 空闲时间来庆祝: 款待, 比赛和跳舞。

看看您和您的客人可以在纽约的生日派对上 做些什么!

立即预订一个在纽约您将记住的生日派对!

您的名字 电话号码 电子邮件 派对的日期 客人人 时段

公司的

纽约市的公司活动和团队建设 您想让您的团队团结起来,促进团队合作并 建立长期的工作关系吗?在纽约的一号陶 艺工作室预订团队建设活动。您的团队将交 流、享受乐趣并创造他们自己可以使用多年 的陶瓷产品。欢迎参加纽约最有趣的公司活 动之一。

立即致电并预订您的活动!

陶艺队建

想尝试陶艺或陶瓷课程, 但您之前没有尝试过?

没问题! 我们 90% 的客户在没有任何经验的情况下来到我们。

为 5-30 位客人举办的三小时公司活动,提供富有创意的节目、专业的主持人和交流时间。每个人都将带着新的回忆、技能和粘土杰作结束活动!

创造力会吸引任何人:您的团队会聚在一起 ,放松并享受乐趣。适合所有年龄和职业。

您的员工将在纽约与热情的讲师一起陶艺、雕刻和绘画。每位客人将根据自己的设计制作 1-2 件陶瓷作品(杯子、碗、烛台、花瓶、花盆等)。

A detailed program of your corporate event in NYC:

1. Introduction

Meet your instructor! Choose what you will make from a collection of samples or your own imagination.

- 2. Work on a potter's wheel Learn how to throw on a potter's wheel and make 1-2 pieces of pottery at your team building in NYC.
- 3. Decorate the product
  Put a personal touch into your pottery.
- 4. Painting

You can choose the colors and patterns yourself.

- 5. Have fun, chat and relax Free time for refreshments, socializing and pictures.
- 6. Pick up the finished products Collect your finished products after they have been dried and fired. Products are individually packaged and can be collected 2-4 weeks after team building

Welcome to corporate events in NYC! Price: \$100 per guest We can accommodate 5-30 guests

TIME: 2 hours

Request the desired date and time!
THE PRICE INCLUDES IN TEAM BUILDING NYC
1. Renting the studio for 2 hours in corporate events in NYC!

- 2. A professional host to lead the creative process.
- 3. A two-hour lesson in pottery, hand-building and painting.
- 4. Protective aprons, clay, paints, pottery wheels and tools.
- 5. Glazing and firing the finished pieces
- 6. Take your work home. The products will be safe for food and drinks!

您在纽约的公司活动的详细计划:

# 1. 引言

认识您的导师!从一系列样品或您自己的想 象中选择您要制作的东西。

2. 在陶轮上工作

在纽约的团队建设中学习如何转动陶轮并制作 1-2 件陶器。

- 3. 装饰产品 做一个独特的产品。
- 4. 绘画 您可以自己选择颜色和图案。
- 5. 玩得开心, 聊天放松 自由时间享用茶点、社交和拍照。
- 6. 取成品

在干燥和烧制后拿走成品。产品有独立包装,团建后2-4周可领取。

欢迎参加纽约的公司活动! 价格:\$100/人 我们可以容纳 5-30 位客人

时间:两个小时

请所需的日期和时间! 纽约团队建设的价格包括:

- 1. 租工作室两个小时。
- 2. 专业主持人带领创作过程。
- 3. 两小时的陶艺、手工制作和绘画课 程。
- 4. 防护围裙、粘土、颜料、陶轮和工具。
- 5. 成品的上釉和烧制。
- 6. 每位客人都会把您的产品带回家。 这些产品对食品和饮料都是安全 的!

- 7. Refreshments: tea, coffee, water.
- 8. Paper tableware, napkins, plastic cutlery, a corkscrew and a tablecloth.
- 9. A sound system with a USB connector.
- 10. Bring your own photographer, videographer, DJ or order any other services from third parties.
- 11. The ability to bring your own food and drinks with you.
- 12. Free time for celebration:

refreshments, contests, and dancing at our corporate events in NYC.

Check our availability and book online or call us to plan your team building in NYC

Name \*

Phone \*

**Email** 

Company name

How many guests?

Date of celebration

Thank you! We have received your request and will contact you shortly

# **Bachelorette parties in NYC, New York**

Have a fun and creative bachelorette party in Pottery Studio 1. You and your friends will have an entertaining class about pottery and hand-building with a professional host. After the lesson there is time to eat, chat and dance. Each guest will be able to take their work home as a souvenir.

Call to Book your party now

Bachelorette parties at Pottery Studio 1 in New York

Start your bachelorette party in NYC right: Our creative and fun program will get guests in good spirits.

We provide potter's wheels, clay, paints and stamps for decoration. Everything you need to make your own pottery.

Make beautiful and usable tableware for your home with your own hands. Each guest will

- 7. 款待:茶、咖啡、水。
- 8. 纸餐具、餐巾纸、塑料餐具、开瓶器 和桌布。
- 9. 有 USB 连接器的音响系统。
- 10. 带上你自己的摄影师、摄像师、DJ 或从第三方订购任何其他服务。
- 11. 自带食物和饮料的能力。
- 12. 空闲时间来庆祝: 款待, 比赛和跳舞。

检查检查我们的可用性,在线预订或致电我们计划您在纽约的团队建设。

您的名字

电话号码

电子邮件

公司名称

客人人数

庆祝日期

谢谢! 我们已收到您的请求, 将尽快与您联系。

纽约的单身派对

在一号陶艺工作室举办一场有趣和创意的单身派对。您和您的朋友将在专业主持人的指导下上一堂关于陶艺和手工制作的有趣课程。课后有时间吃饭、聊天和跳舞。每位客人都可以将自己的作品带回家作为纪念品。

立即致电预订您的派对 纽约一号陶艺工作室的单身派对

开始您的纽约单身派对吧。我们创意和有趣的节目会让客人精神振奋。

我们提供陶轮、粘土、油漆和装饰用邮票。 制作自己的陶器所需的一切。

自己为您的家制作美观实用的餐具。

每位客人都将根据自己的设计创作一件独特的作品,并可以将其作为纪念品带回家。

create a unique piece based on their own design and be able to take it with them as a souvenir.

If you want, you can decorate the studio and dress up in outfits. You can bring your own food, drinks, and alcohol with you. You can even invite your own photographer or DJ.

Bachelorette parties at Pottery Studio 1 in NYC \$100 per guest

We can accommodate 5-30 guests

TIME: 2 hours

- Renting the studio for 2 hours
- A professional host and all the equipment and materials you will need
- A two-hour lesson about pottery, hand-building and painting
- Firing and glazing finished products
- A sound system with a USB connector
- Soft drinks and disposable tableware
- No additional charges for cleaning, corkage or bringing your own food

Don't worry! 90% of our customers come to us without any experience.

Book your bachelorette party in NYC

Name \*

Phone \*

Email

Date of celebration

Time slot

Thank you! We have received your request and will contact you shortly.

# **School Field Trips in NYC**

Looking for a creative idea for your classroom? At Pottery Studio 1 your students will create amazing works of art that will nurture their creativity and artistic talents. Welcome to school excursions for children in NYC!

School trips in New York

如果你愿意, 您可以装饰工作室并穿上盛装。您可以自带食物、饮料和酒精。您甚至可以邀请自己的摄影师或 DJ。

纽约一号陶艺工作室的单身派对 \$100/人 我们可以容纳 5-30 位客人

时间:两个小时

- 租工作室两个小时
- 专业主持人和您需要的所有设备和 材料
- 两小时的陶艺、手工制作和绘画课 程
- 烧制和上釉成品
- 有 USB 连接器的音响系统
- 汽水和一次性餐具
- 清洁费、开瓶费或自带食物无需额 外费用

没问题! 我们 90% 的客户在没有任何经验的情况下来到我们。

预订纽约的单身派对

姓名

电话好吗

电子邮件

庆祝日期

时段

谢谢! 我们已收到您的请求, 会尽快与您联 系。

纽约的学校游览

正在为您班寻找创意?在一号陶艺工作室, 您的学生将创作出令人惊叹的艺术作品,培 养他们的创造力和艺术才能。欢迎来到纽约 的儿童学校游览!

纽约学校游览

一号陶艺工作室的学校游览! 适合家长、 老师和所有年龄段的学生。 School trips to Pottery Studio 1! Suitable for parents, teachers, and students of all ages.

Children will not only learn about ceramics and clay firing but also to throw on a potter's wheel and paint and decorate their finished products.

Complete freedom to be creative! The children themselves will design every aspect of their product: from colour and shape to decoration and function.

Several lesson plans to choose from: One-off classes, subscriptions and courses are all available.

Finished products can be collected 2-4 weeks after the lesson: They will be safe for food and drinks or can be kept as a memento. Welcome to children school excursion in NYC!

Welcome to school trips in New York \$100 per person

The price is all-inclusive: instructors, materials, firing and glazing of finished products are all included in the price.

TIME: 2 hours

NUMBER OF PARTICIPANTS: We can accommodate 4-30 guests.

AGE: 4 and older

During the school excursion, children will learn:

- Interesting facts about the history of ceramics
- Why were only men potters in ancient times?
- What colours does clay come in?
- What techniques are used in hand-building?
- What temperature is clay fired at and why?

During the school excursion, children will learn:

- how to throw on a potter's wheel
- the techniques of hand-building and how to make their own ceramics

孩子们不仅可以学习陶瓷和粘土烧制,还可以使用陶轮为他们的成品上色和装饰。

完全自由发挥创意! 孩子们将自己设计产 品的各个方面:从颜色和形状到装饰和功 能。

多种课程计划可供选择:一次性课程、订阅和教程。

成品可以在课程结束后 2-4 周内收集: 这些产品对食品和饮料都是安全的, 也可以作为纪念品。欢迎来到纽约的儿童学校游览!

欢迎来到纽约的学校游览 \$100/人

价格一价全包:指导员、材料、成品烧制、上 釉都包含在价格内。

时间:两个小时

参加人数:我们可以容纳 4-30 位客人。

年龄:4岁及以上

在学校游览期间,孩子们将学习:

- 关于陶瓷历史的有趣事实
- 为什么古代只有男陶匠?
- 粘土有哪些颜色?
- ●手工制作使用了哪些技术?
- ・粘土的烧制温度是多少?为什么?

在学校旅行期间, 孩子们将学习:

- 如何利用陶轮
- 手工制作的技巧和自己制作陶瓷的方法
- ●如何装饰和创造粘土的不同的质感

- how to decorate and create different textures on clay
- how to paint on clay with special paints

Welcome to children school excursion in NYC! Book a children's school excursion in NYC:

Name \*

Phone \*

**Email** 

Date when you want to come

Time slot

Thank you! We have received your request and will contact you shortly.

# **Date night pottery class for couples NYC**

Surprise your other half! Book a romantic evening behind the potter's wheel for two. A couple's lesson will bring you together, teach you something new and leave you with a personalized memento.

Call to Book a date right now!

Pottery class for couples NYC

Easy time slot booking

Everyday romantic pottery dates in NYC!

Morning: 10 am; 12 pm;

Day: 2 pm; 4 pm; Evening: 6 pm; 8 pm

Something new and interesting

Tired of the movies and cafes? Try something a bit more creative. Learn new things about ceramics, yourself and your partner.

Long-lasting memories

Together you will design and produce clay kitchenware for your house. Perhaps one day you will show them to your kids...

Prices for a romantic pottery date in NYC!

Pottery Date for couples in NYC BASIC A private lesson for two in pottery and hand-building.

\$200 per couple

You will make 1 clay product individually and 1 together.

• The finished products will undergo 1 firing. They will be white in colour, unglazed and suitable for decoration.

● 如何用特殊颜料在粘土上作画

欢迎来到纽约的儿童学校游览! 预订纽约的儿童学校游览:

姓名

电话好吗

电子邮件

日期

时段

谢谢! 我们已收到您的请求, 会尽快与您联系。

纽约市情侣约会之夜陶艺课

给另一半惊喜!预订一个浪漫的夜晚。一些课程会让你们聚在一起,教给你们一些新的东西,并给你们留下个性化的回忆。

# 立即致电为预定!

纽约情侣陶艺课

轻松预订时段

纽约的日常浪漫陶器约会!

上午:上午10点;中午12点; 白天:下午2点;下午4点;

晚上:下午6点:晚上八点

新鲜有趣的东西

厌倦了电影和咖啡馆?尝试一些更有创意的。了解新知识有关陶瓷、您自己和您的伴侣。

### 长久的回忆

你们将一起为您的房子设计和生产粘土厨 具。也许有一天您会把它们展示给你的孩 子...

纽约浪漫陶艺约会的价格!

基本的情侣陶艺约会在纽约陶艺和手工制作的两人私人课程。

\$200/一对

您将单独制作1件粘土产品, 并一起制作1件。

● 成品会经过1烧制。它们是白色的,没有上釉,适合装饰。

租工作室两个小时

Renting a private workspace for 2 hours

An experienced instructor

Protective aprons and all the materials and equipment you will need.

Candles, decorations and music

# 1 firing

- No commitment
- No enrollment fee!

Just one-time class to try yourself in pottery

Pottery Date for couples NYC PLUS

A private lesson in pottery, hand-building and painting.

\$300 per couple

You will make 1 clay product individually and 1 together.

• Finished pots will undergo 2 firings + glazing. They will be glossy, coloured and waterproof. The products will be suitable for everyday use as well as decoration.

Renting a private workspace for 2 hours

An experienced instructor

Protective aprons and all the materials and equipment you will need

Paints, brushes and other equipment

Candles, decoration and music

- 2 firings + glazing
- No commitment
- No enrollment fee!

Just one-time class to try yourself in pottery

Book a romantic pottery date in NYC!

Book a romantic pottery date in NYC! Type of class \*

Pottery date for couples (200\$/couple)

Pottery + painting date (300\$/couple)

Private family class (100\$/person, min 500\$)

Name \*

经验丰富的讲师

防护围裙和您需要的所有材料和设备

蜡烛、装饰品和音乐

1烧制

- -无需承诺
- -没有入会费!

只是一次尝试陶艺的课程

延伸的情侣陶艺约会在纽约

陶艺, 手工制作和绘画的私人课程。

\$300/一对

您将单独制作1件粘土产品, 并一起制作1件。

成品会经过两个烧制+上釉。 它们将是有光泽的、彩色的和防水的。这些 产品将适合日常使用和装饰。

租用私人工作室 两个 小时

经验丰富的讲师

防护围裙和您需要的所有材料和设备

油漆、画笔和其他设备

蜡烛、装饰品和音乐

两个烧制+上釉

-无需承诺

-没有入会费!

只是一次尝试陶艺的课程

在纽约预订浪漫的陶艺约会!

在纽约预订浪漫的陶艺约会!

课程类型

情侣陶艺约会(200\$/一对)

陶艺+绘画约会(300\$/一对)

私人家庭课(100\$/人, 最少 500\$)

姓名

电话好吗

Phone

Date when you want to come

Time slot

To book

Thank you! We have received your request and will contact you shortly.

# Gift cards

Present cards can be purchased online or at the studio.

Please fill out the form

Name \*

Email \*

Phone \*

Your message

Thank you! We have received your request and will contact you shortly.

Original and creative

A unique gift for any occasion.

Suitable for everyone

The perfect gift for children, teenagers and adults regardless of prior experience.

A lasting memory

We don't only offer the chance to relax and learn something new. Take home some tableware for the house you made with your own hands.

Pottery Studio №1 offers to buy

Gift Card in NYC

Pottery class

\$50

2 hours

Classes in pottery and hand-building with an instructor.

You will make a product from white clay which can be used for decoration.

A potter's wheel, clay, all the tools you will need + firing.

**BUY** 

Pottery + painting class

\$100

2 hours

A lesson in pottery, hand-building and painting ceramics with an expert instructor.

A potter's wheel, clay, tools, coloured engobes, transparent glaze + 2 firings.

You will make usable dishes for the house based on your own design.

您要来的日期

时段

预定

谢谢! 我们已收到您的请求, 会尽快与您联系。

礼券

礼券可以在线或在工作室购买。

请填写表格

姓名

电子邮件

电话好吗

您的信息

谢谢! 我们已收到您的请求, 会尽快与您联系。

原创和创意

适合任何场合的独特礼物

适合所有人

无论以前的经验如何, 都是送给儿童、青少年和成人的完美礼物。

持久的记忆

我们不仅提供放松和学习新事物的机会。带 回家您自己做的房子的餐具。

一号陶艺工作室提供购买

纽约的礼券

陶艺课程

\$50

两个小时

与讲师一起上陶艺和手工制作课程。

您将用白粘土制作可用于装饰的产品。

陶轮、粘土, 所有您需要的工具 + 烧制。

购买

陶艺+绘画课程

\$100

两个小时

与经验丰富的讲师一起上陶艺、手工制作和 绘画陶瓷课程。

陶轮、粘土、工具、彩色底釉、透明釉 + 两个 烧制。

您将根据自己的设计为房子制作可用的器 皿。

购买

BUY

Date night

\$185 for two

2 hours.

Personal lessons in pottery, hand-building and painting ceramics.

Candles and music are optional.

You can bring alcohol with you.

The opportunity to spend time together and make clay products to keep.

BUY

Subscription for 8 classes

\$500

Classes in pottery throwing, hand-building and painting.

Over 8 lessons you will make a set of dishes for the house based on your own designs.

Workspace, clay, tools, engobes and glazes, firing of finished products.

BUY

Family lesson gift card for three \$250

Classes in pottery throwing, hand-building and ceramics with an instructor.

All materials and equipment are included.

Present card for any amount

From \$50

This gift card can be used towards any studio service. If the nominal value of the card is less than the amount of the selected service, the receiver can pay the difference.

BUY

Need help selecting?

Fill out the form and we'll get in touch ASAP.

Name \*

Phone \*

Email

Your message

Thank you! We have received your request and will contact you shortly.

**FAQs** 

What do we do?

We conduct classes in pottery, ceramics and painting. We also organize unique birthday

约会

\$185/一对

两个小时

陶艺、手工制作和绘画陶瓷的私人课程。

蜡烛和音乐是可选的。

您可以随身携带酒类。

有机会一起度过时并制作粘土制品。

购买

订阅8节课

\$500

陶器、手工制作和绘画课程。

在8节课中,您将根据自己的设计为房子制作一套器皿。

工作区、粘土、工具、釉料和釉料、成品烧制。

购买

三人家庭课程礼券

\$250

与讲师一起的陶艺、手工制作课程。

包括所有材料和设备。

购买

任意金额的礼券

从\$50

此礼券可用于任何工作室服务。 如果礼券 面值小于所选服务的金额, 客人可以支付差 额。

购买

需要帮助选择吗?

填写表格, 我们会尽快与您联系。

姓名

电话好吗

电子邮件

您的信息

谢谢! 我们已收到您的请求, 会尽快与您联系。

常见问题

我们做什么?

我们开设陶艺、陶艺和绘画课程。

我们还组织独特的生日派对、单身派对、公司活动和学校游览。

parties, bachelorette parties, corporate events and excursions for school groups.

Who are your classes for?

Our classes are suitable for children 3 years old and over, teenagers and adults with any level of experience.

When are your classes held? Classes are held every day from 11 a.m.- 9 p.m. They last 2 hours.

In a lesson, you will have time to make 1-3 clay products using both a potter's wheel and hand-building. Your instructor will explain and demonstrate each step in the process.

What will I do in a class?

You will make dishes and other tableware items based on your own designs. You could make a mug, glass, vase, bowl, candle holder, aroma lamp, jar or something else.

How do I sign up for a class or book an event? Call us on +++ or email us at ++

We are open daily from 11 to 9 pm.

#### **Contact us**

Type of class

One-time pottery class (from 90\$/person)
Pottery date for couples (from 200\$/couple)
Private birthday party (100\$/person)
Corporate events (100\$/person)
Your question (If necessary)

你的课是给谁上的?

我们的课程适合 3 岁及以上的儿童、青少年和具有任何经验水平的成人。

你们什么时候开课?

每天上午 11 点至晚上 9 点上课。 它们是两个 小时。

在一节课中, 您将有时间使用陶轮和手工制作 1-3 个粘土产品。您的讲师将解释和演示过程中的每个步骤。

我会在课上做什么?

您将根据自己的设计制作餐具和其他器皿。 您可以制作马克杯、玻璃杯、花瓶、碗、烛 台、香薰灯、罐子或其他东西。

我如何报名参加课程或预订活动? 致电 +++ 或发送电子邮件 ++

我们每天从上午11点至晚上9点开放。

联系我们 课程类型

一次性陶艺课(90\$/人) 情侣陶艺约会(200\$/一对) 私人生日派对(100\$/人) 公司活动(100\$/人) 您的问题(如有必要)